
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr  III/24 

III sesja odbyta w dniu 7 czerwca 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 7 czerwca 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:28 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. 

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Jowita Dec 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Wojciech Elszyn 

6. Anna Filipiak 

7. Dawid Konwiński 

8. Sebastian Mędlewski 

9. Łukasz Owieśny 

10. Szymon Raczyński 

11. Katarzyna Stamm 

12. Marzanna Szewczyk 

13. Justyna Zielińska 

 

Nieobecna, usprawiedliwiona: Radna Beata Kołota. 

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

III sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

Wyniki głosowania 



ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

Porządek obrad stanowi zał. 3 do niniejszego protokołu.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie przez Burmistrza Solca Kujawskiego Raportu o stanie Gminy za 2023 

rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Solca Kujawskiego wotum 

zaufania. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Solec Kujawski za 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Solca Kujawskiego absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok.   

7. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2024 rok.  

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

3. Przedstawienie przez Burmistrza Solca Kujawskiego Raportu o stanie Gminy za 2023 

rok. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – poinformował o przystąpieniu do rozpatrzenia 

raportu oraz rozpoczętej debacie. Przypomniał, że udział w debacie biorą radni, Pani 

Burmistrz oraz mieszkańcy gminy. Do udziału w debacie do dnia 1 czerwca 2023 r. nie 

zgłosił się żaden z mieszkańców, w związku z powyższym zwrócił się do radnych o 

przystąpienie do debaty.  



W/w raport o stanie Gminy za 2023 rok przedstawił A. Michalak – Burmistrz Solca 

Kujawskiego. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – przystępujemy do debaty. 

 

Radny RM. W. Elszyn – zapytał o kwestię związane z inwestycjami drogowymi, 

komunalnymi i termomodernizacją i ich realizacją w dalszej perspektywie. Zauważył też, 

analizując sprawozdanie z wykonania budżetu oraz Raport o stanie Gminy jak niewielki jest 

procent udziału wydatków majątkowych w całej skali budżetu. Zauważył, że w gminach 

sąsiednich udział ten jest wyższy. Czy w związku z tym są planowane jakieś działania, żeby tą 

sytuację poprawić ? 

 

Odpowiedzi udzieliła I. Konopa – Dyrektor Wydziału Inwestycji i Planowania 

Przestrzennego informując, że jeśli chodzi o termomodernizację budynku Przedszkola 

„Promyczek” to został przygotowany projekt w tym zakresie, czekamy na ogłoszenie 

konkursów, gdyż chcemy posiłkować się środkami zewnętrznymi. Na chwilę obecną nie ma 

ogłoszonych konkursów.  

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, ze w uchwale, która była podejmowana na rok 

2023 był zapis, że wysokość wydatków majątkowych będzie uzależniona od uzyskiwanych 

wpływów.  

 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – dodał, że jeśli chodzi o inwestycję związaną 

z budową skateparku, to wiemu już, że środki które zostały zaplanowane nie wystarczą, ale nie 

chcemy się wycofywać z tej inwestycji, będziemy to kontynuować i musimy znaleźć 

dodatkowe środki na ten cel.     

 

Raport o stanie Gminy stanowi – zał. 4 do niniejszego protokołu.    

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Solca Kujawskiego wotum 

zaufania. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – przedstawił projekt uchwały. 

Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli uwag.  

 

A. Dorawa- Wice Przewodnicząca RM  – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Solca Kujawskiego wotum zaufania.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu 

uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr III/18/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Solec Kujawski za 2023 rok. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminy Solec 

Kujawski za 2023 rok, sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Solec Kujawski za 2023 

rok oraz przedstawiła Uchwałę Nr 5/S/2024 Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy  w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Solec Kujawski za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 

gminy.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych informacji. 

 

A. Dorawa – Wice Przewodnicząca RM – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Solec 

Kujawski za 2023 rok. 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu 

uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr III/19/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Solca Kujawskiego 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – zwrócił się z prośbą do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy 

Solec Kujawski za 2023 r. wraz z  wnioskiem K. Rewizyjnej z dnia 21.05.2024 r. w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Solca Kujawskiego absolutorium za 2023 r.  

Radna J. Zielińska – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej - przedstawiła opinię 

Komisji Rewizyjnej z dnia 21 maja 2024 r. o wykonaniu budżetu Gminy Solec Kujawski za 

2023 rok. 

Po dokonaniu wnikliwej analizy przedłożonego sprawozdania, Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu za 2023 rok i występuje z wnioskiem  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Solca Kujawskiego (zał. 7). 

 

Radna RM J. Zielińska – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej – przedstawiła 

Uchwałę Nr 5/Kr/2024 Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy z dnia 27.05.2024 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej RM w Solcu 



Kujawskim w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Solca Kujawskiego z wykonania 

budżetu za 2023 r. (zał. 8). 

 

Przewodniczący RM -  Czy są uwagi zapytania do wyżej przedstawionych punktów? 

Radni nie zgłosili. 

 

A. Dorawa - Wice Przewodnicząca RM– podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Solca Kujawskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu 

uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr III/20/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9). 

 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – podziękował za udzielenie absolutorium 

dodał, że w większości pracowała na nie poprzedniczka Pani Teresa Substyk, podziękował jej 

za bardzo dobrze wykonane zadanie, podziękował za zaangażowanie też pracownikom Urzędu, 

dyrektorom jednostek organizacyjnych, spółkom miejskim. 

  

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – złożył w imieniu Rady Miejskiej gratulacje 

Burmistrzowi Solca Kujawskiemu za wykonanie budżetu za 2023 rok. 

 

 



7. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2024 rok. 

 

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 

stałych RM o przedstawienie swoich planów pracy na 2024 rok. 

 

Plany pracy kolejno przedstawili: 

J. Zielińska – Zastępca Przewodniczącej K. Rewizyjnej, G. Bieniek – Przewodnicząca  

K. Gospodarki i Budżetu, Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Edukacji, Kultury i Sportu,  

A. Filipiak – Przewodnicząca K. Społecznej, M. Szewczyk – Przewodnicząca K. Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – Kro z Radnych jest za przyjęciem ww. planów pracy 

na 2024 rok ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Plany pracy komisji stałych RM na 2024 rok stanowią – zał. 10 do niniejszego protokołu.  

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny RM W. Elszyn – pogratulował Burmistrzowi uzyskanego wotum zaufania oraz 

absolutorium. Zaproponował, aby w naszej Gminie dokonać inwentaryzacji zasobów w 

szczególności przyrodniczych ale także innych, którymi Gmina dysponuje i na nowo określić 

jakie obszary chcemy szczególnie chronić. Niech Źródliska na Wypaleniskach będą dla 

Gminy nauczką, którą więcej nie będziemy musieli doświadczać. Należy chronić i pamiętać o 



tych zasobach, również kulturowych czy historycznych w naszej Gminie dla przyszłych 

pokoleń.  

Radny zaproponował też, żeby na etapie budowy drogi ekspresowej S10 był prowadzony 

odpowiedni nadzór nie tylko ze strony Gminy, ale możliwie szeroki np. poprzez zespół 

koordynacyjny. Dopilnować, żeby na etapie budowy tej drogi te zapisy, które znajdują się w 

decyzji środowiskowej wydanej przez Głównego Dyrektora Ochrony Środowiska były w 

pełni respektowane.  

 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że pochylimy się nad 

propozycją Radnego W. Elszyna, podzielił też zdanie Radnego w pewnych kwestiach. 

Niestety jednak na tym etapie pewne rzeczy są niezmienne.  

Ponadto dodał, że przez miesiąc pełnienie funkcji Burmistrza mieszkańcy zgłaszają różne 

sprawy myśląc, że Burmistrz wszystkie je spełni. Są sprawy, które z perspektywy Burmistrza 

są do zrobienia i można się nad nimi pochylić czy pomóc, jednak oczekiwałby także 

zaangażowania ze strony mieszkańców np. realizację planów poprzez budżet obywatelski, 

żeby mieć też swój wkład w polepszenie jakości życia dla nas wszystkich.     

 

Radny RM – S. Mędlewski – zwrócił się z wnioskiem o postawienia oświetlenia w pobliżu 

skrzyżowania ul. Kujawskiej i ul. marsz. J. Piłsudskiego oraz na całej długości ul. Kujawskiej.  

 

Odpowiedzi udzielił  A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że od strony 

parku oświetlenie jest oraz przejście dla pieszych. 

 

Radny RM – S. Mędlewski – zgłosił ponadto wnioski dot.  

- terminu usunięcia łącznika pomiędzy budynkiem ZSOiZ, a byłym budynkiem SP Nr 4 i czy 

w związku z tym, że termin tych prac miał zostać zakończony do końca kwietnia, to czy 

Gmina ponosi z tego tytułu jakieś dodatkowe koszty.   

 

Odpowiedzi udzielił  A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że data 17 

lipca br. to data wyznaczona przez wykonawcę, może uda się to zrobić szybciej. Nastąpiły 

pewne różnice w kosztorysie.  

 

- naprawienia uszkodzonej ławki przy Skwerze dr Jordana  



Odpowiedzi udzielił  A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że sprawy tego 

typu można na bieżąco zgłaszać do poszczególnych wydziałów np. do Wydziału Utrzymania 

Miasta, nie czekając z tym do sesji.     

 

Radny RM S. Mędlewski – zaproponował, aby uzupełniać na stronie www Urzędu zakładkę 

„Wydarzenia” na bieżąco.    

 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego poinformował, że dziś został rozstrzygnięty 

konkurs na referenta ds. promocji, chcemy scentralizować promocję, żeby Gmina i jednostki 

wspólnie działały w tym zakresie.  

 

Radny RM S. Mędlewski – podziękował w imieniu UKS „TOP”, CUS wszystkim 

mieszkańcom, sponsorom, którzy pomogli w organizacji wyścigu rowerowego. Dodał, że 

dzięki hojności mieszkańców, sponsorów udało się przeprowadzić akcję charytatywną 

„Rowerem po zdrowie Helenki”, dla której zebrano środki w kwocie 5.555,55 zł na 

rehabilitację.  

 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – podziękował za udział w sesji RM i zamknął obrady 

sesji o godz. 15.28.  

 

                                                                                                                            Przewodniczący 

                                                                                               Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


